
Verslag Raadscommissievergadering Financiën en Bestuur d.d. 14 februari 2023

Aanwezig
Voorzitter : Marjon Verkuijlen
Commissiegriffier : Marloes Laurenssen

Politiek op inhoud      : afwezig

Collegeleden:
Burgemeester Michiel van Veen, Wethouder Bart Claassen

Ambtelijke vertegenwoordiging namens college voor agendapunt 8: John Verhoeven

1. Algemene mogelijkheid tot inspreken
Een aanmelding ontvangen voor agendapunt 5 Aanwijzen lokale omroep publieke media-
instelling 2023-2027:

- Dhr. (Simon) van Wetten secretaris bestuur namens Omroep Centraal TV. 

2. Openen commissievergadering, mededelingen en vaststellen van de agenda
De voorzitter opent om 20.06 uur de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

Mededeling: wethouder Bankers is afwezig en wordt bij agendapunt 9 (Wijzigingsverordening 
bedrijven investeringszone) vervangen door wethouder Claassen.

3. Vragen commissieleden niet geagendeerde onderwerpen
Er zijn geen vragen ingediend. 

4. a Vaststellen conceptverslag d.d. 10 januari 2023
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

   b Lijst met toezeggingen
De voorgestelde actuele afdoening van de lijst met toezeggingen is akkoord. 

   c Termijnplanning
De voorgestelde termijnplanning is akkoord. 

5. Aanwijzen lokale omroep publieke media-instelling 2023-2027
(voorbereiden besluitvorming- portefeuillehouder Van Veen)

Alle fracties adviseren positief over het voorliggende voorstel. De heer van Lieshout (DP) heeft 
nog een vraag aan de portefeuillehouder wanneer het debat gevoerd gaat worden aangaande 
het landelijke vraagstuk over het samengaan van lokale omroepen tot streekomroepen? 

Commissieleden :        8/14

CDA : Joris van Loon, Theo van den Berkmortel

Dorpspartij : Yorick van Lieshout, 

Lokale Realisten : Anne de Laat

Sociaal GB : Chris Remmers, Willy van den Eventuin 

VVD : Hans van den Eijnden, Willem van Hoof 

D66 :    afwezig



Pagina 2 van 3

De portefeuillehouder, dhr. van Veen, geeft aan dat m.b.t. de vorming van streekomroepen de 
wet nog moet worden aangepast. Het college wacht deze ontwikkeling af voordat lokaal de 
discussie gevoerd kan worden.  

Conclusie het voorstel is rijp voor behandeling in de raad als hamerstuk.

6. Tweede wijziging Algemene plaatselijke verordening (APV) 2020
(voorbereiden besluitvorming - portefeuillehouder Van Veen)

De commissieleden adviseren positief over het voorliggende voorstel, maar een aantal fracties 
heeft nog vragen:

- SGB vraagt wanneer de software klaar is die bij deze wijziging hoort?
- DP vraagt of de portefeuillehouder kan aangeven of de (beperkte) 

gedragsaanwijzingen aan verhuurders eerder tot problemen heeft geleid? 
- Het CDA begrijpt de nieuwe APV geen juridische mogelijkheden biedt voor het 

uitvoeren van de motie m.b.t. de kermissen in de dorpscentra en dit via het 
evenementenbeleid  loopt, maar vragen aan de portefeuillehouder wanneer het  
evenementenbeleid wordt vastgesteld en of de portefeuillehouder tot die tijd toch kan 
garanderen dat de kermissen alleen plaatsvinden in de dorpscentra conform de 
wensen van de raad? 

De portefeuillehouder, dhr. Van Veen, geeft aan dat als het raadsbesluit is genomen de 
software klaar is voor gebruik. Daarnaast heeft de gedragsaanwijzing tot nu toe niet tot 
problemen geleid, maar is de wijziging wel een welkome aanvulling aangezien er ook 
voldoende huurwoningen zijn waar sprake is van overlast. Verder geeft dhr. Van Veen aan dat 
hij eerder al heeft toegezegd de kermissen te organiseren waar zij van oudsher plaatsvonden. 
Hij heeft al gesproken met de exploitanten en ook zij willen aan deze wens voldoen. Wanneer 
het evenementenbeleid klaar is voor vaststelling, kan hij niet aangeven, maar tot die tijd kan de 
raad er vanuit gaan dat de kermissen niet plaatsvinden op andere locaties dan zoals de raad 
wenst. 

Conclusie het voorstel is rijp voor behandeling in de raad als  hamerstuk.

7. Archiefverordening gemeente Gemert-Bakel 2023
(voorbereiden besluitvorming- portefeuillehouder Van Veen)

De commissieleden adviseren positief over het voorliggende voorstel, waarbij SGB aangeeft 
de door hun vooraf ingediende vragen naar tevredenheid zijn beantwoord. 

Conclusie het voorstel is rijp voor behandeling in de raad als hamerstuk.

8. Kadernota 2024 Belastingsamenwerking Oost-Brabant (BSOB)
(voorbereiden besluitvorming- portefeuillehouder Claassen)

De VVD heeft vragen over het doorbelasten van de kosten aangezien de gemeente Gemert-
Bakel de enige gemeente is die reinigingsrechten heft en de kosten daardoor hoger zijn? Ook 
vraagt het aandacht voor de gegevensbescherming en of hier extra geld voor vrij gemaakt 
moet worden? 

Wethouder Claassen bevestigt dat de gemeente Gemert-Bakel nu alleen aan de lat staat voor 
het heffen van de reinigingsrechten, maar hoopt in de toekomst ook andere gemeenten  
aansluiten. 
Dhr. Verhoeven, ambtelijke ondersteuning, geeft aan er nu geen signalen zijn dat er extra 
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investeringen nodig zijn in het kader van de gegevensbescherming. 

Conclusie het voorstel is rijp voor behandeling in de raad als hamerstuk.

9. Wijziging verordening Bedrijveninvesteringszone Centrum Gemert 2021
(voorbereiden besluitvorming- portefeuillehouder Bankers)

SGB vraagt aandacht voor de typefouten in het raadsbesluit waarbij o.a. artikel 1C, lid 3 het 
jaartal 2017, 2027 moet zijn. 

Wethouder Claassen dankt SGB voor hun opmerkzaamheid, ondersteunt de opmerking 
dergelijke fouten slordig zijn en in de toekomst voorkomen moeten worden.

Conclusie het voorstel is rijp voor behandeling in de raad als hamerstuk.

10. Verordening en convenant gezamenlijke rekenkamercommissie Gemert-Bakel – 
Laarbeek 2023
(voorbereiden besluitvorming- portefeuillehouder Gemeenteraad)

SGB heeft vragen over de samenstelling en taken van de regiegroep als ook wat de laatste 
stand van zaken m.b.t. de onderzoeken van de rekenkamercommissie. De rekenkamer heeft 
destijds onderwerpen opgehaald voor onderzoek en hoe is hiermee omgegaan? 

De griffier legt de vraag m.b.t. de laatste stand van zaken over de onderzoeken van de 
rekenkamercommissie voor aan de voorzitter van de rekenkamercommissie. 

Conclusie het voorstel is rijp voor behandeling in de raad als hamerstuk.

11a. Verordening op de raadscommissies
(voorbereiden besluitvorming- portefeuillehouder Gemeenteraad)

De dorpspartij geeft aan het artikel m.b.t. de commissievoorzitter verschillend wordt 
geïnterpreteerd en wil de onduidelijkheid met betrekking tot de rol van de voorzitter wegnemen 
middels een amendement op het voorstel. Voor deze partij is het voorstel daarmee een 
bespreekstuk voor de raadsvergadering. 

Conclusie het voorstel is rijp voor behandeling in de raad als bespreekstuk.
 
11b. Reglement van Orde Gemeenteraad
(voorbereiden besluitvorming- portefeuillehouder Gemeenteraad)

SGB geeft aan het artikel 12, lid 3, moment van stilte, te willen amenderen, omdat zij van 
mening zijn dit niet meer van deze tijd is, waarin religie en politiek gescheiden horen te zijn. 

Conclusie het voorstel is rijp voor behandeling in de raad als bespreekstuk.

12. Stand van zaken: samenwerking, bovengemeentelijk en regionale zaken
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 

13. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 20.40 uur. 


